

No. 8843. TREATY ON PRINCIPLES GOVERNING THE ACTIVITIES OF STATES IN THE EXPLORATION AND USE OF OUTER SPACE, INCLUDING THE MOON AND OTHER CELESTIAL BODIES. OPENED FOR SIGNATURE AT MOSCOW, LONDON AND WASHINGTON ON 27 JANUARY 1967<sup>1</sup>

N° 8843. TRAITÉ SUR LES PRINCIPES RÉGISSANT LES ACTIVITÉS DES ÉTATS EN MATIÈRE D'EXPLORATION ET D'UTILISATION DE L'ESPACE EXTRA-ATMOSPHÉRIQUE, Y COMPRIS LA LUNE ET LES AUTRES CORPS CÉLESTES. OUVERT À LA SIGNATURE À MOSCOU, LONDRES ET WASHINGTON LE 27 JANVIER 1967<sup>1</sup>

---

#### RATIFICATIONS

*Instrument deposited with the Government of the United States of America on:*

18 December 1969

SWITZERLAND

*Instruments deposited with the Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on:*

1 July 1969

NORWAY

23 September 1969

IRAQ

*Certified statements were registered by the United States of America and the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland on 2 and 14 April 1970, respectively.*

---

#### RATIFICATIONS

*Instrument déposé auprès du Gouvernement des États-Unis d'Amérique le :*

18 décembre 1969

SUISSE

*Instruments déposés auprès du Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord les :*

1<sup>er</sup> juillet 1969

NORVÈGE

23 septembre 1969

IRAK

*Les déclarations certifiées ont été enregistrées par les États-Unis d'Amérique et le Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord le 2 et le 14 avril 1970, respectivement.*

---

<sup>1</sup> United Nations, *Treaty Series*, vol. 610, p. 205, and annex A in volumes 639, 649, 679, 689, 719 and 720.

---

<sup>1</sup> Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 610, p. 205, et annexe A des volumes 639, 649, 679, 689, 719 et 720.